

Musica: Armin Caduff / Text: Gabriel Derungs/ Dirigent: Armon Ulber
Registrau da RTR ils 25.08.2017 alla fiasta da cant a Falera

Cardientscha

Scuidonza, carplina, vendetga, uiara,
terror e bumbas che regian la tiara e
nossa cardientscha lezz' ei la pussonza
daner, renum che fan la beinstonza.

Il ver sentiment sto vegnir sutterraus. La
greva cunscienza duei ir a ruaus.
Adina dapli raflar e bahar. Jeu vegnel gl'
inimitg perfranc dumignar.

E leu en la tgina selegr' igl affon, el smina
aunc nuot da quei odi zun grond. El ri schi
carin ed el ei tut beaus.
La mumma sper la tgina che veglia urond
bufatg plein carezia carsina pensond:
„Tgi sa tgei che spetga sin tei en nies
mund?“

In mund plein tissi e plagas, armas cun
forzas diabolicas roschadas. E leu ils
affons che termaglian sil prau havein lur
futur finfatg lavagau.
Mo vera carezia sa nus cheu gidar nus
stuein dapli carstgaun daventar.
Lein schar ils demons carmalonts rufinai,
ch' empermettan da render nus tuts schi
beai.

La vera cardientscha vegn nus a menar da
puspei la dretga via anflar. La vera
cardientscha vegn nus a menar.

Glaube

Eine Erde, die von Eifersucht, Streit,
Rache, Krieg, Terror und Bomben regiert
wird, unser Glaube, Geld und Erfolg seien
Ausdruck des Wohlstandes.
Wahre Gefühle müssen begraben werden.
Das schlechte Gewissen muss ruhen.
Ohne Unterlass stressen und nach dem
eigenen Vorteil lechzen. Ich werde den
Feind sicherlich bezwingen.

Und dort in der Wiege freut sich das Kind,
es ahnt noch nichts von diesem grossen
Hass. Es lacht so lieblich und ist ganz selig.
Die Mutter, die neben der Wiege ruhig
betend wacht, denkt voller Liebe: „Wer
weiss, was dich auf unserer Welt
erwartet?“

Eine Welt voller Gift, Plagen, Waffen mit
diabolischen Kräften. Daneben die Kinder,
welche auf der Wiese spielen, denen wir
die Zukunft ganz und gar zerstört haben.
Nur wahre Liebe kann uns hier noch
helfen. Wir müssen mehr Mensch
werden.
Lassen wir die verlockenden Dämonen
sein, die uns Glück und Heil versprechen.

Der wahre Glaube wird uns wieder auf
den richtigen Pfad führen. Der Glaube
wird uns führen, den richtigen Weg zu
finden.

Der Chor mischedau Schluein wünscht allen viel Hoffnung und Licht um diese
dunklen Zeiten zu überstehen.

Schöne und gesegnete Advents- und Weihnachtszeit!